
 

ETÄMETSÄNOMISTAJIEN  LIITTO  RY. 

Puumarkkinoiden tilannekatsaus 18.4.2017 ( Puumarkkinatyöryhmä ) 

- Kaikki puu on käynyt kaupaksi lukuun ottamatta energiapuuta, jonka 
markkina heikompi 

- Nuorenmetsän hoidon kannalta on erittäin tärkeää se, että ” hakusulku ” 
päättyy ennalta ilmoitetussa aikataulussa  

- On ensiarvoisen tärkeää luoda / säilyttää sellainen puukaupan ilmapiiri, 
jossa puun myyjän näkemys puunostajan kyvystä maksaa puusta,  on 
luotettava  

- Aktiivinen leimikoiden kysyntä metsänomistajilta  ( soitto, kirje, sp  ) ei ole 
lisääntynyt 

- Ostajien ja myyjien välinen näkemysero tilakohtaisten metsätietojen 
julkisuudesta ( metsään.fi ) huolestuttaa. Tieto on tarpeen sekä puun 
myyjille että ostajille. Hoitotöiden vuoksi tieto on erittäin tärkeä 
metsäpalveluyrittäjille. 

- Puukauppa Oy:ltä odotetaan paljon. Se, mitä saadaan, riippuu ainakin 
osittain siitä, mitä metsään.fi tiedolle tapahtuu 

- Metsäteollisuuden näkyvä esiintulo metsäluonnon monimuotoisuuteen 
liittyen ( lahopuun lisääminen, tuki METSOlle ) lisää edellytyksiä sille, että 
vastakkainasettelu hakkuiden ja suojelun välillä ei lisäänny 

- Sille, että passiivisia metsätiloja siirtyisi aktiivisille metsänkäyttäjille, ei ole 
onnistuttu luomaan uusia keinoja. Asiaa on syytä pitää vireillä ja kehittää. 
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